
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jana Marię Jackowskiego 

na 70. posiedzeniu Senatu 

w dniu 28 grudnia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Henryka Kowalczyka 

Od stycznia 2019 r. duża część samorządów wprowadza nowe, wyższe ceny za odbiór odpadów segrego-

wanych i mieszanych. 

Te regulacje wzbudzają mieszane uczucia u obywateli, jednak to, co szczególnie bulwersuje, to omijanie 

opłaty przez niektórych właścicieli nieruchomości. Jest wiele przypadków, kiedy właściciel nieruchomości 

zamieszkiwanej od lat przez wieloosobową rodzinę nie wnosi opłat za odbiór odpadów, wyłączając budynek 

z użytkowania na czas fikcyjnego remontu, ciągnącego się latami. Taka praktyka powoduje uszczerbek 

w dochodach gminy, ale też działa demobilizująco na pozostałych obywateli. 

Proszę o informację, czy jest rozważane wprowadzenie mechanizmów przeciwdziałających takim prakty-

kom. 

Jan Maria Jackowski 
 


